
Instructions 

The Standard.xml we are delivering in the new firmware 6.6 does not change the display or 

webserver language of the IP system telephone. For users who do not want the use the 

default language English we have prepared XML files for adapting the language. In this ZIP 

file you will find three XML files. They all offer the normal basic provisioning plus the language 

change. 

Standard_DE.xml for change-over to German 

Standard_GB.xml for change-over to English 

Standard_PL.xml for change-over to Polish 

What has to be done: 

- Import the file(s) into the PBX (arrow no. 1) 

- Define it/them as template (arrow no. 2) 

- Assign it/them to the matching IP system telephones (arrow no. 3) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anleitung 

Die Standard.xml, die wir mit der neuen Firmware 6.6 liefern, ändert nicht die Sprache des 

Telefondisplays oder des Webservers. Für Anwender, die nicht die Standardsprache Englisch 

nutzen wollen, haben wir XML-Dateien vorbereitet, welche die Sprache anpassen. In diesem 

ZIP-Archiv finden Sie drei XML-Dateien. Diese beinhalten die normale Basisprovisionierung plus 

die Sprachänderung.  

Standard_DE.xml für Wechsel nach Deutsch 

Standard_GB.xml für Wechsel nach Englisch 

Standard_PL.xml für Wechsel nach Polnisch 

Dies ist zu tun: 

- Importieren der Datei(en) in die Telefonanlage (Pfeil Nr. 1) 

- Definieren als Template (Pfeil Nr. 2) 

- Den entsprechenden IP-Systemtelefonen zuordnen (Pfeil Nr. 3) 
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